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Referat møte i avlsråd 19 oktober 2023. 

Tilstede: Leif N Eriksen, Marianne O Njøten, Tone Borge. 

Forfall: Bente Harlem, Wenche Kjellbakken. 

 

Sak 23/23 Sette møtedatoer høst 2023. 

Det har siden juni frem til nå vært forsøkt gjentatte ganger å få satt 

dato for høstens møter uten hell. Konsekvens er at vi er forsinket ifht innkommede saker. 

Møtedatoer blir: 1 november, 22 november, 13 desember. 

Innkallinger sendt avlsråd. LNE. 

 

Sak 24/23 Webinar øyelysing 4 kvartal 2023. 

Ref. sak 3/23, 15/23 og 19/23. 

Det er nå avklart når avlsråd kan delta. 

Øyenlyser kontaktes og konkret dato for når det passer henne å gjennomføre dette avtales. TB. 

 

Sak 25/23 Innkommede saker. 

Kun en innkommet sak.  

Vi mottok i juli søknad om støtte fra NBFK til øyelysning – bekreftet mottak – TB. 

Kvittering på gjennomført øyelysing mottatt september – bekreftet mottatt i dag - MON. 

Søknad behandles i møte 1 november, i tillegg til avklaring ifht hvem som bekrefter mottak på 

innkommede mailer. 

 

Sak 26/23 Avtale hvilke saker vi skal gripe fatt i i neste møte etter dette. 

Saker er prioritert, saksliste sendes avlsråd ei uke før neste møte. TB. 

 

 

Eventuelt. 

Sak 27/23 Sende referater fra avlsråd til Belgerblad. 

Ifølge hjemmeside NBFK er frist for medlemmer til BB 2/23 1 november 2023.  

Redaktør kontaktet pr. mail 19 november ifht når frist for avlsråd er. TB. 

Innsending referater til BB 2/23 innen frist. TB. 
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Sak 28/23 Dommerkonferanse 2 kvartal 2024  

Ref. sak 4/23, 16/23, 20/23. 

NKK og AHF er positiv til dette. 

Planlagte lokaliteter vil ikke bli brukt da de 18 oktober informerte om at NBFK ville bli fakturert for 25 

deltakere uavhengig av hvor mange som møter.  

Vi finner ett annet sted. MON. 

 

Sak 29/23 Informasjonsflyt HS - Avlsråd. 

Avlsråd ble 15 oktober via bekjente oppmerksom på at NKK hadde invitert raseklubber m.fl.  til 

informasjonsmøte 17 oktober om Høyesteretts dom vedr. hundeavl.  

Info om dette ble 15 oktober etterspurt, HS NBFK. MON. 

 

Info mottatt, MON og TB stilte som deltakere på informasjonsmøte. Det kom her frem at NKK hadde 

sendt ut spørreundersøkelse til raseklubber ifht. rasespesifikke helsekrav 1 juli, med gjentatte 

purringer på svar.  

Det ble 17 oktober sendt mail til HS NBFK der det ble bedt om å snarest få oversendt til avlsråd det 

HS hadde mottatt fra NKK ifht. planer i forhold til nytt avlsprogram, samt at spørreundersøkelse om 

rasespesifikke helse krav sendt 1 juli fra NKK sendes avlsråd. TB. 

Spørreundersøkelse er nå mottatt av avlsråd og vil bli gjennomgått på neste møte. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Neste møte onsdag 1 november. Referat er godkjent før publisering. 
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